
30 okt 2020 
 

Interpellation till regionstyrelsen  

gällande mediegranskning av Region Västerbotten 
 
    Västerbotten 

 

 

Häromveckan fick de flesta av oss ett mail till vår e-postadress signerat 

Västerbottens-Kuriren. Mailet gick ut till offentliganställda vid Region Västerbotten 

och Umeå kommun, som en uppföljning till tidigare artikelserier om tystnadskultur 

inom länets offentliga arbetsplatser.  

 

Medias granskning fyller många viktiga syften. Missförhållanden, oförrätter eller till 

och med rent skadliga omständigheter kan komma fram i ljuset och förhoppningsvis 

leda till bättring. Motsatsen kan vi aldrig tolerera. I ljuset av att vi för några år sedan 

bildade en gemensam region måste vi också kunna utforma gemensamma, tydliga 

arbetssätt. 

 

När VK kontaktade Umeå kommun fick de redan nästkommande dag en lista över 

samtliga e-postadresser. Region Västerbotten däremot återkom först efter två 

veckor, där svaret var att de skulle utlämnas mot en kostnad och i pappersformat. 

Journalisten erbjöd sig att hämta uppgifterna på plats med hjälp av en USB-sticka, 

vilket nekades.  

 

Region Västerbotten måste leva upp till den så viktiga offentlighetsprincipen. Det är 

förkastligt att viktig granskning annars riskerar försvåras på detta vis. Det Umeå 

kommun klarade av att leverera bör även regionen klara.  

 

 

Utifrån ovanstående, ställer vi följande frågor till Peter Olofsson (S): 

- Hur säkerställer Region Västerbotten att media får tillgång till uppgifter de har 

rätt att få enligt offentlighetsprincipen? 

- Hur arbetar man med att säkerställa att media framöver kan granska 

regionens arbete? 

- Ställer man sig verkligen positivt till de anställdas möjligheter att kunna 

rapportera om missförhållanden? 

 

 

Hans-Inge Smetana 

Gruppledare (KD) 


